



公司介紹 | BES Group (Biotek Environmental Science Ltd.)

BES Group (Biotek Environmental Science Ltd.) 成立於 1988 年，是全球電解臭氧 (Electrolytic Ozone) 與電解氫氣 (Electrolytic Hydrogen) 技術的領先企業。我們以創新的電解技術為核心，致力提升全球健康、安全與環境品質，產品廣泛應用於醫療與牙科、食品安全、公共衛生、家庭健康及飲用水處理等領域。

憑藉自主研發的核心技術，並通過 ISO 9001 與 ISO 13485 國際品質及醫療器材管理系統認證，BES 與英國、澳洲、歐洲、北美及東南亞合作夥伴緊密合作，持續推動永續發展與全球市場影響力。

一個充滿影響力與發展潛力的職位正等待你的加入，共同打造更潔淨、永續的未來。

招募職缺 | 產品行銷專員 Marketing Specialist

(適合外籍生、國際學生、英文能力佳者 | Ideal for international candidates)

工作內容 | Responsibilities

- 協助行銷策略規劃、資料分析與簡報製作
- 市場研究、競品研究與資料彙整
- 管理官網與社群媒體內容
- 支援品牌活動、展會與行銷素材製作
- 跨國協作 (英國 / 澳洲 / 北美 / 歐洲)
- 協助管理產品文件、規格資料與包裝資訊

加分條件 | Preferred Qualifications

- 英文溝通能力佳，具跨文化合作能力
- 對科技、永續、健康相關產業具高度興趣
- 具備數位行銷、平面設計、影音剪輯或簡報製作能力佳

工作地點: 台灣 | 新北市三重區 (公司總部) www.besgroups.com

申請方式:

請將履歷 (與作品集，如有) 寄至: hr@besgroups.com

標題請註明: 應徵 Marketing Specialist – 姓名



BES Group — Company Introduction & Job Opening

Company Introduction | BES Group

Founded in 1988, BES Group (Biotek Environmental Science Ltd.) is a global leader in Electrolytic Ozone and Electrolytic Hydrogen technologies. We apply innovative electrolytic technology to improve global health, safety, and environmental standards, with applications across medical and dental care, food safety, public hygiene, home health, and water treatment.

Powered by proprietary core technologies and certified under ISO 9001 and ISO 13485, BES collaborates with partners across the UK, Australia, Europe, North America, and Southeast Asia to drive sustainable growth and global impact.

Job Opening | Marketing Specialist

An exciting role awaits you—join BES Group and help shape the future of clean, sustainable technology.

- Assist in marketing strategy planning, analysis, and presentation creation
- Conduct market and competitor research; prepare reports.
- Manage website and social media content.
- Support branding activities, tradeshow, and marketing collateral.
- Collaborate with global teams (UK, AU, NA, EU)
- Assist with product documentation, specifications, and packaging materials.
- Strong English communication skills; comfortable working in cross-cultural teams
- Interest in technology, sustainability, and health-related sectors
- Skills in digital marketing, design, video editing, or presentation tools are a plus

Location

Sanchong District, New Taipei City, Taiwan

www.besgroups.com

How to Apply

Please send your resume to: hr@besgroups.com

Email Subject: Application – Marketing Specialist – Your Name